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Zápis z 11. zasedání Zastupitelstva obce Třemešná, 

které se konalo dne 26. 10. 2023 v galerii kulturního domu, Třemešná 14. 

 

Přítomní: Z. Pecháček, F. Pašas, T. Salvet, L. Králová, P. Šperl, K. Šamajová a R. Zahradník 

Omluveni: R. Kocián, P. Baron 

 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

 

Zasedání zahájil a řídil starosta obce. Konstatoval, že zasedání bylo svoláno včas a řádně, a je přítomna 

nadpoloviční většina zastupitelstva. 

 

starosta – dovolte mi, abych Vás informoval o tom, že z dnešního jednání ZO se pořizuje audiozáznam, který je 

nezbytný pro ochranu práv a právem chráněných zájmů správce nebo dotčené osoby podle § 5 odst. 2 písm. e) 

zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně některých zákonů. Diktafon je statický a zabírá 

pouze prostor pro zastupitele a řečníky z řad veřejnosti. Tento záznam nebude zveřejněn na webových stránkách 

obce. Pokud fyzická osoba, k níž se osobní údaje vztahují, žádá o vypuštění osobních údajů, uplatní své právo 

ve smyslu § 21 zákona o ochraně osobních údajů. 

 

Pořízený audiozáznam slouží k přepisu zápisu zasedání zastupitelstva a po jeho vyhotovení bude vymazán. 

 

starosta určil zapisovatelem Ing. Tomáše Salveta 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

starosta – navrhl ověřovateli zápisu Filipa Pašase a Ing. Leonu Královou. Dále podal návrh na složení návrhové 

komise: předseda – Mgr. Kateřina Šamajová a členové: Rudolf Zahradník a Pavel Šperl. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje ověřovatele zápisu Filipa Pašase a Ing. Leonu Královou. 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje návrhovou komisi ve složení: předseda: Mgr. Kateřina Šamajová 

a členové: Pavel Šperl a Rudolf Zahradník. 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 145/11/2023 bylo schváleno 

 

Zápis z předchozího zasedání ZO byl před zveřejněním připomínkován a doplněn. 

 

 

3. Schválení programu 

starosta – seznámil zastupitele se zveřejněnými body programu 11. zasedání zastupitelstva 

Program: 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

3. Schválení programu 

4. Rozpočtové opatření 

5. ZŠ a MŠ Třemešná – informace o aktuální situaci 

6. DSO Mikroregion Krnovsko – smlouva o výpůjčce 

7. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

8. Studie proveditelnosti hlavní budovy továrního areálu 

9. Informace starosty  

10. Diskuse 

11. Závěr 
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starosta – vyzval zastupitele k doplnění programu. Návrhy na doplnění programu nebyly podány a nechal hlasovat 

o programu  

 

Návrh na usnesení: 

obce Třemešná schvaluje program 11. zasedání zastupitelstva obce s těmito body: 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

3. Schválení programu 

4. Rozpočtové opatření 

5. ZŠ a MŠ Třemešná – informace o aktuální situaci 

6. DSO Mikroregion Krnovsko – smlouva o výpůjčce 

7. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

8. Studie proveditelnosti hlavní budovy továrního areálu 

9. Informace starosty  

10. Diskuse 

11. Závěr 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 146/11/2023 bylo schváleno 

 

 

4. Rozpočtová opatření 

Rozpočtové opatření číslo 11/2023 nemění objem rozpočtu v příjmové ani výdajové části, jedná se o Jedná se 

pouze o přesun mezi paragrafy, nemění objem rozpočtu. 

Paragraf 2460 splátky půjčených prostředků od obyvatel org. 3714 posílí paragraf 6310 obecné příjmy a výdaje 

z finančních operací položka 2141 úroky ve výši 165.000 Kč  

Zmíněná rozpočtové opatření číslo 11/2023 bylo řádně vyvěšeno na venkovní úřední desce i elektronické úřední 

desce k nahlédnutí. 

 

Zastupitelstvo obce Třemešná bere rozpočtové opatření na vědomí. 

 

 
5. ZŠ a MŠ Třemešná – informace o aktuální situaci 

 

starosta – tak, děkuji, přejdeme k bodu číslo 5. Je to teda základní a mateřská škola Třemešná, informace 

o aktuální situaci a bude tam přiložena i žádost pana ředitele. Předávám vám slovo, zkuste nám něco. 

 

ředitel ZŠ a MŠ – dobrý den, dle vůle posledního zastupitelstva. Dodrželi jsme to, co tam mělo být, to znamená, 

vyčerpali jsme 410.000 Kč, které jste nám poslali. Dle rozpisu vycházíme, zaplatili jsme účetnický program, Jsou 

to platili jsme to účetnický program, platili jsme teda pedagogické pracovníky, tak jak by to mělo být. Nedovolili 

jsme si ani nic dalšího nakupovat. Pro další dva měsíce budeme potřebovat schválit peníze z částečně, s kterými 

se počítalo, to znamená hlavně energie zálohy. Nevíme, jak to tam bude s doplatkem. Chybí nám už jenom, 

vypočítali jsme i za posledních 12 měsíců jsme spočítali náklady, všechno je to v tabulce, má to pan starosta. 

Takže tam s tím vycházíme tak, jak by to mělo být. A proto ten proto posledního vyhodnocení 2 měsíce budeme 

po vás požadovat 400.000 Kč. Je to zejména proto, že tam zas ty energie přesáhnou tu podstatnou část a další 

věci jsou zaměřené hlavně na bezpečnost, kterou. No nevím, jak to říct, která se prostě neplnila a jsou to věci, 

které se týkají, ať už je to bezpečnostního oblečení, obuvi kuchařky, uklízečky jsou v tom lékárničky, které se 

nedoplňovali několik roků. Jsou v tom teď posledně naskočili koberce vstupní, kdy zas kvůli bezpečnosti musí 

být u vstupu, jakmile začne být vlhko, sníh, tak při vstupu na ty dlaždičky, kachličky, které tam máme. To je 

prostě o zabití a děcka, víte, jak běhají, takže tam nezbývá. A ještě tam jsme hledali nějakou úsporu. Můžeme 

udělat i tomto, takže jsme šli na ty podprůměrné ceny, ale aby to nebylo na úkor kvality. A hlavně ale ušetříme 

tam v tom, že když jsem se díval do loňských, předloňských faktur, tak jenom za 3 měsíce pronájmu koberců se 
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platilo 6.000 Kč. Ty koberce tam byli skoro 9 měsíců, tak si to spočítejte. Já jsem si našel na internetu, dohledal, 

udělal jsem si tu výběrovku, že za 6.000 Kč koupím všechny 4 koberce. Akorát k tomu jediné, co je, budeme 

muset nakoupit nějaké slušný kvalitní vysavač, protože tam jsou vysoké chlupy. Hledal jsem i staré vysavače, 

které máme, tak máme 2 roky staré, necelé 2 roky staré vysavače, ale to jsou takové ty malé pucky, které prostě 

tady ty nečistoty nevysají, takže i tam, když dohledaly uklízečky, aby to bylo, jak to je a nějaký vysavač 

za 5.000 Kč, že se dá koupit a tím se vlastně pokryjí náklady. Tedy nejen na tento rok, ale na další třeba 

předpokládáme, že 2 3 roky vydrží, jsou to ty čistící zóny. Potom už jsou to takové ty běžné věci, které nám 

odchází. V kuchyni odešel robot, odešla tam i lednička. To jsou věci, které počkají už na příští rok, takže opravdu 

se snažíme udržet jenom v těch základech, které jsou. Spíš mě tam potom ještě vrtá hlavou, u mezd nemáme 

problémy, tam to všechno doplníme, ale pak už tam naskakují a to je potom to, co fakt nutně potřebujeme. Jo 

vedle energií, nejsem tam započítané ty energie, ale ta malá tabulka jo, takže tam se na to dá krásně podívat, 

spočítat. Je to všechno vysvětlené. Ještě mi tam vrtají takové drobnosti, které jsou, protože třeba nemám peníze 

na to, abych pro učitele koupil, což se musí platit z provozu, takové ty administrativní věci, složky a karis, bloky 

a tady ty věci, které jsou. A pak mi třeba vrtá hlavou. Vím, že ve všech ostatních školách, kde jsem dopracoval, 

tak když se dělaly vánoční trhy, jarmarky a takové věci, nebo i teď včera byla moc pěkná akce. Škoda, že jste 

tam nebyli všichni se podívat. A na co jsem zíral v té škole, že učitelé si platí hodně ze svého. Něco se jim třeba 

vrátí a oni si platí ze svého a teď, když vezmete jarmark. Pokud všechno neprodají. Jo tak já jsem jenom ať víte, 

nevím jestli jste o tom věděli. On je to fakt opravdu zvláštní postup, na který tady v téhle škole jsem narazil, takže 

tady bych chtěl vás požádat, ať opravdu trošku víc v tomto u toho rozpočtu nějak podpořit ty pedagogy, všechny, 

kteří jsou mě to samotného mrzelo. Ale oni to tak neberou. Ti učitelé se s tím smířili, že to tak je. No, tak jsem 

řekl, že to tak nebude, že se pokusím, abyste je podpořili. 

Xxxxxxxx – V předešlých fakturách za předešlého vedení tam bylo až za 70000,- Kč nakoupených různých věcí 

a barevných papírů, fixu a různých takových věcí. Tak já nechápu, jak oni si to kupovali, kam tady tyto věci 

všechny šly a že byste v těch učitelů nikdo neozval. To je taky divné. 

Šperl – Já vám do toho skočím, když se podíváte na ty na ten jarmark jaké věci tam pěkné prodávají, nejde jenom 

o ty papíry, ale o ty skutečně vánoční doplňky, z kterých oni ty produkty vytváří ti žáci a ty výrobky a na jednu 

stranu jsou moc hezké a na druhou stranu vím, že opravdu ti učitelé si kupují za svoje peníze. 

ředitel MŠ a ZŠ – Chtěl jsem jen ať zastupitelé o tom ví, že ti učitelé tady jsou hrozně dobří pedagogové, protože 

je tam teď družinářka, jsou tam školky. Že jsou opravdu hrozně vstřícní tady, ať je třeba trošku podpořit. 

starosta – takže děkuji. Nějak rozpitvávat to tady asi dneska nebudeme. Je pravda, že jste tady chvíli jako ředitel, 

budete si skládat nebo zpracovávat svůj rozpočet na příští rok? Jak jsme se bavili, víme o tom, že peníze nemáte. 

Ne peníze jste, neříkám, že vy, ale škola, nějaké peníze dostala a my do dneška třeba o určitých částkách. Jsou to 

celkem vysoké. Nemáme vůbec žádný přehled, kde ty částky jsou. Stejně se to řešit musí, bude se muset vyzvat 

buď pan Xxxxx nebo oba 2, ať pan Pokorný a musí říct, co s těmi penězi udělali. 

ředitel ZŠ a MŠ – máme nahlášený už nějaký audit, bude to dálková kontrola. 

starosta – takže já myslím, že je to celkem zbytečné. Tady chceme, ačkoli jede dál. Bohužel musíme platit tady 

tyto energie všechno. Abychom vás omezovali teď, že vám řekneme, že vám dáme 200000 a příští měsíc přijdete 

znova? Takže já dám asi návrh s tím, že v žádosti vám vyhovíme, že s tím, pokud vám peníze zbydou, tak 

do konce roku je převedete zpět. 

ředitel ZŠ a MŠ – jasně. Můžu ještě jednu věc bych měl tady. Nemám, možná zase nám to trošku finančně 

pomůže. Od sportovců zatím nemám teda fakt nemám od nich objednávku, požadavek přitom tělocvična jede, 

tak jenom to bych prosil. 

starosta – chtěl jsem se vás na to zeptat, jestli jste už měli nějaké jednání nové. 

ředitel ZŠ a MŠ – Dvakrát jsme spolu mluvili, vždy říkal, že se domlouvá s panem Kociánem. Zatím nic 

oficiálního, takže tam jedeme jakoby v takovém dluhu, ale to bude nějakých 15 000 Kč třeba do konce roku, ale 

pomůže každopádně třeba zrovna tato částka, kdyby mohla jít na ty trhy nebo na něco. 

starosta – když jsme ještě tady u té školy, chtěl bych se jenom zeptat. A teďka používáte teda 2. třídy nahoře 

ve staré škole. Co se týče uklízení? 

ředitel ZŠ a MŠ – ano budou tam chodit paní uklízečky. Ano budeme nehledat nějaký kompromis, protože to 

jsou další metry. Tak ale musíme to nějak udělat. 

Salvet – vezmeme ty peníze z rozpočtu obce, přesně z těch paragrafů a položek, ze kterých jsme to brali minulý 

měsíc. Jenom je potřeba, aby obec získala od školy doložení čerpání toho příspěvku. Ono to bude asi trochu 
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možná složitější za ten první půl rok. Jestli na to teda sedneme a pobavíme se s paní účetní, která je tam taky 

krátce, ale bez toho to prostě nepůjde. Nebo snažit se aspoň to nějakým způsobem rozkličovat, protože my 

potřebujeme energii a ten náš provoz. Prostě dát to do nějakých čísel. 

ředitel ZŠ a MŠ – hledáme, jo budeme určitě budeme se snažit dohledat všechno, ale pokud nemáme k něčemu 

podklady, tak je to těžké, ale aspoň číselně to vyjádří. Jo, to určitě. 

Salvet – co se týče těch částek, které teďka jsme pustili do školy, tak je to přibližně na stejné úrovni jako navržený 

rozpočet školy na rok 2023, protože tam žádná úspora bohužel nevzešla. Ale bylo to pravděpodobně dáno i tím, 

že se platily nějaké energie za rok 2022, což při správném účetnictví by nemělo vůbec docházet. No, ale to jsme 

zase v 1 půlce roku 2023 a samozřejmě se vracíme zpátky do historie roku 2020 až 2022. Ale to účetnictví se 

musí prostě spravit. Proto je v tom usnesení na těch 400.000 Kč navrženo řediteli školy předložení čerpání 

příspěvku na provoz zařízení do konce října. Nevím, jestli je ten termín akceptovatelný. Ale potřebujeme to, 

protože už se musí připravit na další rozpočty na rok 2024. 

ředitel ZŠ a MŠ – ano rozpočet připravíme, podklady máme. 

Xxxxxxxx – za to druhé pololetí se to dá vyjet z toho počítače krásně tam je to značené zvlášť a to první mi 

prakticky to co bylo vyčerpáno bez souhlasu zřizovatele máme podchycené. Těch 345.000 Kč to je v těch té 

tabulce, to my máme ty faktury. To, co bylo za pana Xxxxxx nevíme, co se stalo z těch 199.000 Kč to nevíme, 

nevíme, jestli nesplní čerpaný fondy, třeba investiční a kde se dala lít peníze na odpisy fyzicky. Už jsme kryli 

každý rok, a protože tam to čerpání jejich, to odstupné tam. Na to určitě neměli vlastní prostředky, to víme, to 

jsme tam konzultovali se školským úřadem, takže z něčeho to jít muselo. Ale z čeho? A proto potřebujeme 

rozkuchat i ten běžný účet a tak dále. 

ředitel ZŠ a MŠ – ten půl rok určitě to, co tam jsme s Bárou nastoupili, není žádný problém. Tam to je doložené 

všechno do koruny a ten první půlrok musíme hledat, no pořád hledáme.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje navýšení neinvestičního příspěvku na provoz Základní školy a Mateřské 

školy Třemešná na rok 2023 ve výši 400.000 Kč. Navýšení rozpočtu Základní školy a Mateřské školy Třemešná 

bude hrazeno z paragraf 6409 - Ostatní činnosti jinde nezařazené položka 6121 - Budovy, stavby, haly, posílí se 

v částce 400.000 Kč paragraf 3113 - Základní školy položka 5331 - Neinvestiční příspěvky zřízeným 

příspěvkovým organizacím s tím, že čerpání tohoto příspěvku bude probíhat se souhlasem zřizovatele 

a nevyčerpané prostředky budou vráceny na účet zřizovatele  nejpozději k 31.12.2023. 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 147/11/2023 bylo schváleno 

 

 

6. DSO Mikroregion Krnovsko – smlouva o výpůjčce 

starosta – takže mikroregion Krnovsko poslal žádost o poskytnutí návratné finanční výpomoci od obce Třemešná. 

Odůvodnění této žádosti je, že mikro region v rámci programu separace a předcházení vzniku komunálního 

odpadu mikroregionu Krnovsko pro obec Třemešná pořídí 10 kusů servírovacích pod táců a 10 kusů polévkových 

mís. K tomu nedokážu nic bližšího říct. Je to objednávka staršího data. Teďka se to vyřizuje, jaké budou podtácy, 

jaké mísy? Nevím, bude to sloužit tady pro kulturní dům. Celková pořizovací cena je 38.720 Kč s DPH. 

Mikroregion nám dá na dotaci 32.912 Kč, aby to mohli uhradit, protože nemají finanční prostředky teď, tak 

požádali obec abychom jim dali půjčku, za kterou oni to pořídí. Nejpozději do 29. 02. 2024 budeme mít ty mísy 

a půjčka bude splatná nejpozději do 31. 12. 2024. 

Xxxxxxxx – to bude v majetku obce? 

starosta – 5 let to bude vy výpůjčce. No to už se musí dořešit, jo je to objednané. Teď jde o to, že budeme 

schvalovat 2 smlouvy, které se vám rozeslal. Je to ta půjčka a 2 je výpůjčka od mikroregionu. 

Salvet – kdo to objednával? 

starosta – Rosťa. Jo je to přes mikroregion, takže nedokážu doopravdy říct. 

Šperl – jsem proti. Je to nesmysl. 

starosta – jo ale dobře necháme to tak prostě ten projekt. Teďka lhát nestíhal jsem to, chtěl jsem se podívat 

na některé usnesení. Každopádně si myslím, že jsme se asi o tom museli bavit. Jo, takže ty mísy jsou objednané, 

přijdou je tam dotace říkám 32.000 Kč tu dotaci dostaneme zpátky. Obec doplatí 5000 Kč. 



5 
 
 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje Smlouvu s DSO Mikroregion Krnovsko, IČO 71195530, se sídlem 

Hlavní náměstí 1, 794 01 Krnov o poskytnutí dlouhodobé návratné finanční pomoci, jejímž předmětem je závazek 

obce Třemešná poskytnout DSO Mikroregion Krnovsko podporu formou bezúročné dlouhodobé návratné 

finanční výpomoci a to ve výši 32.912 Kč. 

Výsledek hlasování: Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 3 (Králová, Šperl, Zahradník) 

Usnesení č. 148/11/2023 nebylo schváleno 

 

starosta – máme tady druhé usnesení. Je možné, že nám to mikroregion bude chtít dát, že to zaplatí a potom nám 

to dají do výpůjčky. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje Smlouvu s DSO Mikroregion Krnovsko, IČO 71195530, se sídlem 

Hlavní náměstí 1, 794 01 Krnov o výpůjčce, jejímž předmětem je 10 ks servírovacích podtáců a 10 ks 

polévkových mís. 

Výsledek hlasování: Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 3 (Králová, Šperl, Zahradník) 

Usnesení č. 149/11/2023 nebylo schváleno 

 

Králová – nedává to smysl 

Pašas – já si nepamatuju, že bychom to někdy probírali nějaké mísy. 

Šperl – jo ono dovedete si představit, že si půjčíte sál a rozbijete 3 mísy a zaplatíte třikrát 1600, já ne. 

Šamajová – už je to rozjeté, mělo se to schválit. Ale měli si to schválit ti, co si to vymysleli. 

 

 

7. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

starosta – zastupitelstvo dne 26. 9. 2023 usnesením č. 134/10/2023 schválilo záměr pro prodej pozemků  

parc. č. 391/1 orná půda o výměře 689 m2 a parc. č. 391/2 orná půda o výměře 180 m2 v k.ú. Třemešná. Cena 

pozemků podle znaleckého posudku činí 26.940 Kč, cena za odhad je 2.700 Kč a náklady na vypracování smlouvy 

1.000 Kč. O pozemky požádala paní Xxxxxx Xxxxxxxxx. 

Záměr je ještě zveřejněn, doposud se nikdo jiný nepřihlásil. Pokud se nikdo do konání ZO nepřihlásí, budeme 

projednávat prodej. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje prodej pozemku parc. č. 391/1 orná půda o výměře 689 m2 a parc. č. 391/2 orná půda 

o výměře 180 m2 v k.ú. Třemešná paní Xxxxxx Xxxxxxxxx za odhadní cenu 26.940 Kč + 21 % DPH. Dále 

kupující uhradí cenu znaleckého posudku 2.700 Kč + 21 % DPH a náklady spojené s vypracováním kupní 

smlouvy ve výši 1.000 Kč + 21 % DPH. 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 150/11/2023 bylo schváleno 

 

starosta – takhle, nechal jsem udělat znalecký posudek. Cena je 92.920 Kč plus DPH. Vychází to asi 101 Kč 

za m2. Pozemek by se prodal v obálkové metodě s tím, že by byla podmínka 5 let kolaudace a v případě, 

že nebudou dodrženy podmínky, pozemek bude vrácen zpět obci. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje pozemku parc.č. 2829/4 o výměře 

920 m2 v k.ú. Třemešná, druh pozemku zahrada, jako podmínka prodeje je stanovena výstavba rodinného domu 

s kolaudací do 5 let od data prodeje, prodej bude uskutečněn obálkovou metodou, nejvyšší finanční nabídce, 

nejnižší nabídková cena je stanovena znaleckým posudkem č. 807-27/2023 a činí 92.920 Kč + DPH. Pokud 

nedojde ke splnění účelu této smlouvy, obec si vyhrazuje právo zpětné koupě nebo předkupním právem, nabídky 
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budou doručeny v uzavřené obálce s nabídkou kupní ceny do 30.11.2023 včetně na adresu Obecního úřadu 

Třemešná, 793 82 Třemešná 304. 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 151/11/2023 bylo schváleno 

 

 

8. Studie proveditelnosti hlavní budovy továrního areálu 

starosta – před minulým zastupitelstvem jsem Vám rozeslal studii proveditelnosti hlavní budovy továrního areálu 

k připomínkování, připomínkoval jí pouze Rosťa. Nesmíme dlouho čekat, protože na ten areál je dotace a musíme 

dodělat celý ten vrch a máme na to půl roku. Musí se udělat. Teďka se bude, jak si to dneska odsouhlasíme, tak 

se budou připravovat rozpočtové práce. Předá se to rozpočtáři, pak se musím oslovit firmy a všechno, takže tak 

abychom to stihli do konce roku musíme udělat průběžné vyúčtování, do června závěrečné vyúčtování. Něco teda 

Rosťa navrhoval. Nechal jsem, přeposlal jsem mail panu Budínskému, takže tam udělal potom nějaké úpravy. 

Další úpravy, navrhla paní Šamajová. Nevím teďka, které. 

Šamajová – v podstatě tohle je první nadzemní podlaží, kde ty modré části budou sloužit pro obec jako sklady 

jako místnost, kde budou moci zaměstnanci trávit čas v době přestávky. Pak ty žluté jsou pro služby, ty budou 

sloužit službám, které nebudeme teď specifikovat, jestli to bude kadeřnictví, nebo tam bude mít nějaká firma 

kancelář to zatím nevíme. To druhé nadzemní podlaží. To žluté je byt pro správce, protože se nám v tom 

katastrálním území nenabízí žádné jakoby bydlení, ale je tam povolen jeden byt pro správce toho továrního areálu, 

takže to je to žluté a tam jsou už první stavební úpravy, kde jsme ten byt rozšířili o ty chodbičky a o koupelnu. 

To červené je zase prostor pro služby, nespecifikované zatím a ta modrá část to je to, co bylo nejvíce diskutované. 

Nejdříve jsme to měli opět zase jako prostory pro služby, ale poslední návrh zněl tak, že tam vybudujeme sociální 

zařízení a sprchy pro účely vlastně toho nouzového bydlení, které bude nahoře. Takže ti, co budou bydlet nahoře 

prozatím, tak budou moct dolů jít tady na ty wc a sprchy. Sprchy budou rozdělené pánské, dámské plus nám tam 

vlastně zbyla jedna místnost, takže tam jsme vybudovali kuchyňku, takovou místnost, kde by si mohli něco ohřát 

nebo sníst. Protože nahoře nebude na to prostor vůbec. A nahoře tam jsou taky nějaké úpravy. Tam se posouvala 

příčka, kde vznikly vlastně skladovací prostory. V té druhé části pod tou střechou. To jsou ty modré to budou to 

bude sloužit jako sklady a ty žluté to je pro účely toho nouzového bydlení. Poslední připomínku měl pan Kocián, 

že v podstatě, když jsme v tom druhém nadzemním podlaží změnili ty koupelny, tak měl takovou poznámku, 

že by to změnilo vnější vzhled té budovy, ale to je nesmysl to vůbec nezmění žádný vzhled zevnějšku.  

starosta – bylo toho celkem málo těch sociálních zařízeních, že. Tato varianta bude to rozdělené pro dámy, pány 

a je tam toho víc a může se stát, že tam bude. Já nevím 20 lidí a aby tam byli 2 záchodky, takto je jako málo. 

Dobře, tak dobře, tak se vyjádřete hned k tomu. Jestli k tomu ještě bude Rosťa ještě něco mít, tak mi může ještě 

poslat mail. 

Salvet – myslím si, že všechny ty Rosťovi připomínky jsou aktuálně zakomponovány do poslední varianty. Taky 

si myslím, že by to mohlo být takhle. 

Šamajová – v těch posledních připomínkách v podstatě zopakoval to, co jsem chtěla já. Aby tam nebylo 

specifikované, na co ty prostory budou. Protože v prvotním návrhu bylo kadeřnictví, ale my to nechceme jako 

cíleně kadeřnictví, ale chceme to prostor pro někoho, kdo by tam podnikal. Druhá byla připomínka, že chtěl 

navýšit kapacitu těch sprch. To jsme taky udělali a 3 je, že vnitřní úpravy nezmění ráz budovy. 

starosta – jestli teda, kdo je tady pro tyto varianty, jak byly upravené, tak prosím vás se vyjádřete, kdo je pro? 

Šperl – 7 pro  

Starosta – dobře, zítra to přeposílám do Krnova. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná doporučuje realizovat 3. variantu proveditelnosti hlavní budovy továrního areálu. 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 152/11/2023 bylo schváleno 
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9. Informace starosty  

starosta – dneska jsem dostal ještě žádost, tak jsem vám to nerozlišoval, ale řeknu vám to teď. V současný době 

je o holičství pronajato paní Xxxxxxxx a má tam pedikúru. Nebude tam dělat úplně každý den, má v úmyslu 

v pracovat se svojí dcerou paní Xxxxxxxx, která by tam dělala masáže. Už jsme se o tom bavili aj předtím. Ona 

vlastně potřebuje povalím obce, že může je tam svoji dceru vzít do podnájmu.  

Xxxxxxxx – jaký v tom bude rozdíl. 

starosta – budou tam 2, ptal jsem se na to a může to být. Já si myslím, že tam stačí jenom toto, že obec souhlasí 

s tím, že tam bude mít tu dceru, která bude dávat. Nebudou tam dělat v žádném případě jakoby 2 naráz bude já 

nevím, dopoledne bude dělat nehty a odpoledne bude masáž. Nájem bude platit paní Xxxxxxxxxx.  

Xxxxxxxx – jak to bude finančně pro obec 

starosta – nebudou tam dělat zároveň, budou se střídat.  

Šperl – měli bychom se k těmto malým podnikatelům stavět čelem a né zády, já bych jim vyhověl. 

Pašas – já taky. 

Šamajová – chtějí jen souhlas, že tam budou dvě, k tomu jim můžeme dát souhlas. 

Králová – já jsem pro. Budu ráda, když tady něco bude. 

starosta – dobře souhlasíte k tomu? Nemusíme dávat usnesení. Tady jsme se domluvili, že s tím souhlasíte. 

Dostane ke smlouvě, dostaneme souhlas obce s tím, že tam budou a jestli chcete tam ta podmínky, nějaké to 

samozřejmě domluvit, potom s nimi. Jo nájem bude prostě, bude to furt tak, jak by ten objekt byl využitý. 

 

• Elektronická úřední deska 

starosta – elektronická úřední deska je ve zkušebním režimu funguje je na obecním úřadě a zobrazuje se tam 

všechno dobře. Bude se ještě řešit přes internet. Budou tam nějaké aplikace dané na to, ať je tam jsou mapy, jízdní 

řády, idos. Nebude tam volně přístupný internet. 

 

• Schválený závěrečný účet Mikroregionu Krnovsko za rok 2022 

starosta – musíme vzít na vědomí zase mikroregion Krnovsko schválený závěrečný účet. Ten byl vyvěšen, takže 

zas musím poslat, že jste s tím byli seznámeni a že to tam nemusíme hlasovat, ale napiš tam, jenom že je to 

zastupitelstvo, bere na vědomí závěrečný účet mikroregionu Krnovsko za rok 22.  

 

• Zmařená investice 

starosta –minulé zastupitelstvo jsme se bavili o zmařených investicích, tak to byl Damašek. Dneska tady mám 

mokřady nebo revitalizace toku mokřady a vodní nádrž. Takže už minule jsme se spolu bavili, že to, že to dáme 

jako zmařenou investici. Pokračovat se v tom nebude.  

 

Revitalizace toku, mokřady a vodní nádrž Rudíkovy celkem Kč 59.895 Kč. 

Smlouva o dílo na Kč 190.575 Kč včetně DPH. 

Musíme se domluvit, zda budeme pokračovat nebo to bude investice zmařená.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná souhlasí s přeřazením projektu s názvem projektu Revitalizace toku, mokřady 

a vodní nádrž Rudíkovy jako investici zmařenou ve výši 59.895 Kč. 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 153/11/2023 bylo schváleno 

 

starosta – mám ještě další informaci. Tou začal pan ředitel. Včera jsme měli tady obec se školou nebo škola s obcí 

dělala vyřezávání dýni, můžete se podívat na rajčeti, jsou tam vložené fotky, akce to byla pěkná, vydařená. 

 

Pro seniory - 18. 11. bude setkání seniorů, bude to tady v kulturním domě, bude to vyvěšeno a rozhlase potom. 

17. 11. Lampionový průvod opět budou plakáty 

01. 12. bude Vánoční jarmark a rozsvícení stromku 

28. 10. Svatohubertská mše  
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12. Diskuse 

občanka – ještě bych se chtěla zeptat. Už jste se tady o tom bavili. Kdy se opraví ta cesta. Ta co vede 

od Xxxxxxxxx po Xxxxxx. Ta zadní?  

starosta – je zkusíme, aby byla dotace a snad to vyjde tak během příštího roku. 

občanka – takže je to v plánu nebo ne?  

starosta – je to v plánu. Už to bylo. Předtím byla podána žádost na dotaci, tenkrát to neprošlo, tam byla tenkrát 

cena, nebudu přesný, milion a půl. To, co stálo dneska 300 Kč tak stojí 600 Kč. To tak všechno podražilo a tenkrát 

jsme upřednostnili, protože jsme dostali dotaci na kůrovcovou kalamitu, tak se upřednostnila. Cesta Damašek jo 

ta byla takovým dezolátním stavu a pokusíme se tady tuto cestu samozřejmě. 

Salvet – ještě k tomu Mikroregionu. Paní Králová chce hlasovat jinak. 

Králová – nevím, jestli to na něco navazuje 

Šamajová – no, tak ať se to schválí, je to rozjeté. 

starosta – já jsem taky byl toho názoru, protože samo to nevzniklo. Někdo prostě požádal a doopravdy fakt dneska 

jsem to nestihl, prohledává všechny usnesení, kde to bylo, nebo nebylo. Jedna věc, kdybychom tam nebyli 

přihlášení, mikroregion nás neosloví tady s tím. Je to sice drahé. Ale vlastně za 5.000 Kč a nějaké drobné budeme 

mít nějaké nádoby. Pak, akorát to, ať se to nerozbije, bude se to muset hlídat. 

občan – kdy se opraví to zábradlí tady? To už by taky chtělo. 

Pašas – to musí jít přes pojišťovnu. 

starosta – vím jedinou věc, co jsem našel doma. Nějaká objednávka na opravu. Nenašel jsem, nenašel jsem. 

Pojistnou událost, no nevím, co je mluvil jsem s bývalýma kolegama na dopravce. Nevím teďka přesně v den 

všechno, ať mi vyhledají protokol o dopravní nehodě a paní z pojišťovny jsem jel na úřadě, že bych to chtěl, jestli 

to půjde zpětně. Zpětně udělat, ať máme pojistky, nebo ať to jde ze zákonného pojištění. Každý, kdo já jsem 

kdysi viděl nějakou fotku, někdo mi to posílal s tím, že tam bylo auto a byla tam značka. To by mi, stačilo, kdyby 

mě někdo třeba takhle pomohl, ať to nemusím hledat. Co se týče těch dvou sloupů. U prvního. Pojišťovna má je 

to taková byrokracie. Jedna pojišťovna z té poslední nehody se už to mám vyřízené. Tam mi potvrdila, že to, co 

jsem jim napsal nabídku, za kterou to budeme mít opravenou 51.600 Kč jsme za 1 sloup kompletní, takže 

akceptuje, že to mám potvrzené. Jsou objednané sloupy. Firma to přijede příští středu betonovat., co se týče té 

druhé, tak pojišťovna a cenovou nabídku 51.600 Kč akceptuje, ale má tam ve výhrady. Že má věcem za asi 

16.000 Kč nebo něco, takže já se k tomu vyjádřit nedokážu. Budu to řešit, až přijede ta firma dělat nové, 

prozkoumají to. Napíšou mi, jakoby odborný posudek s tím, jestli to bylo v pořádku, nebo ne, tak se to uvidí. 

Myslím si, že do konce měsíce budou obě 2 světla tam a jde to na pojišťovnu všechno. Tady s tím zábradlím 

zjistíme, už jsem se o to zajímal. 

občanka – chtěla jsem se zeptat, v jaké fázi je ta kanalizace? 

starosta – tak, bylo to na stavebním úřadě. Je to všechno schválené. Pan projektant Xxxxxxxx, který teda to 

všechno projektoval, teď byl měl celkem dost práce, takže nemohl. Už jsem s ním měl dvakrát sjednanou schůzku. 

Protože taky to potřebuje rozpočtář a potřebuju já prostě nejsem toho znalý a bude to dělat. Musím nějakou osobu, 

která se v tom vyzná přes dotace kanalizace, ať nás někde zkusí protlačit a mělo by se to. Buď se to rozdělí  

na 2. etapy, že 1. etapa bude oprava čističky dole. A 2 bude prodloužení té kanalizace jo. Bez dotaci to neuděláme. 

Chci, ať prostě to dělá ten, kdo tomu rozumí a je k tomu určený, protože to je vždycky ohodnoceno bodováním 

a takové oni v tom umí chodit. Takže s panem Xxxxxxxx čekám na jeho odpověď, jaksi najde čas, buď pojedu 

tady, nebo přijede a ať se to hýbe. 

občanka – takže to bude v příštím roce?  

starosta -– určitě, určitě bych chtěl aspoň 1 etapu, ať se udělá, buď ať se začne třeba tou čističkou ať to máme 

v pořádku, protože tam je to fakt zastaralé Chtěl bych to všechno, ale já vám to nedokážu říct, jestli jo nebo ne. 

občanka – ať vím, protože my nevíme, co máme teda dělat. 

starosta – jo to to je všechno. Ono aj ty no i ty Rudíkovy, ono je to teďka zastavené. Kvůli územnímu plánu. 

V návrhu všechno je. Teďka, než začne projednávání a gol, tak to bude trvat do příštího já nevím ledna. V únoru 

to možná začnou. Udělají změnu, bude se moct rozjet příprava zase nové Rudíkovy, ale zas je to o penězích. 

občanka – ještě ke škole, teda jestli jsou nějaké výsledky spíše z toho šetření, co bylo něco?  

starosta – nejsou. 

občanka – ale potom mám na paní účetní. Jste spokojená? Naše paní účetní tady. Jste s ní spokojená? 

Xxxxxxxx – s kým?  
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občanka – s novou paní účetní ze školy. 

Xxxxxxxx – to vám musí říct pan ředitel, jak je s ní pracovně spokojený. 

občanka – no ne, jestli se to zase svede na účetní, když bude něco špatně. 

ředitel ZŠ a MŠ – nesvede. Za to období, co tam jsme nemáme vůbec žádný problém. Dáváme zastupitelstvu 

přehled všeho, co jsme proinvestovali. Současná účetní je pracovitá, snaží se.  

občanka – mám ještě i něco k vaší osobě, osobně se neznáme, ale za mě teda vždycky platilo, že kdo vyhraje 

výběrové řízení, tak jakože se stává ředitelem. 

starosta – konkurzní komise má pouze doporučující stanovisko. To nešlo o to, že zapůsobil, nezapůsobil. Když 

to takhle řeknu, popravdě neznáš pana ředitele ano. V Osoblaze vyhrál taky konkurz a nebyl ustanovený. Byl 

ustanovený někdo jiný z 2. místa. Já se nebudu zastávat, já jsem svůj názor k tomu řekl, prostě paní Smolíková 

na nechala na holičkách a ona tou ředitelkou mohla být, kdyby prostě vedla tu školu do výběrového řízení, a to 

tak by to bylo všechno jinačí, ale to, co s panem ředitelem a s tou bývalou paní účetní, udělali, že nechali školu 

bez ničeho, napospas, zablokované účty a všechno.  

Salvet – já bych jenom chtěl doplnit zopakovat to výběrko, jak říkal tady pan starosta je doporučující, to je 

odborné komise. Rozdíl mezi těma dvěma uchazeči byl 1 bod. To je mizivé. 

Králová – vrátíme se ještě k usnesení o mikroregionu. Navrhuji zrušit obě předchozí usnesení a hlasovat znovu. 

starosta – dobře jen ještě jenom informaci dostali jste studii na pumppark, tak se na to podívejte. Poslali nám to 

včera. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná ruší usnesení č. 148/11/2023 a č. 149/11/2023, schválené dne 26. 10. 2023  

na 11. zasedání zastupitelstva Obce Třemešná. 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 1 (Zahradník) 

Usnesení č. 154/11/2023 bylo schváleno 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje Smlouvu s DSO Mikroregion Krnovsko, IČO 71195530, se sídlem 

Hlavní náměstí 1, 794 01 Krnov o poskytnutí dlouhodobé návratné finanční pomoci, jejímž předmětem je závazek 

obce Třemešná poskytnout DSO Mikroregion Krnovsko podporu formou bezúročné dlouhodobé návratné 

finanční výpomoci, a to ve výši 32.912 Kč. 

Výsledek hlasování: Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 2 (Šperl, Zahradník) 

Usnesení č. 155/11/2023 bylo schváleno 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje Smlouvu s DSO Mikroregion Krnovsko, IČO 71195530, se sídlem 

Hlavní náměstí 1, 794 01 Krnov o výpůjčce, jejímž předmětem je 10 ks servírovacích podtáců a 10 ks 

polévkových mís. 

Výsledek hlasování: Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 2 (Šperl, Zahradník) 

Usnesení č. 156/11/2023 bylo schváleno 

 

 

12. Závěr 

starosta – děkujeme. 

 

 

Zbyšek Pecháček         Ing. Tomáš Salvet 

starosta obce          místostarosta obce 

 

Filip Pašas cián         Ing. Leona Králová 

ověřovatel zápisu         ověřovatel zápisu 


